
WG BIJEENKOMST MET GEMEENTE OP 5 JUNI 2023 

AANTEKENINGEN WG 

 

Aanwezig: 

Gemeente: Geert Driessens, Claudia Noatschk, en het eerste half uur weth. Dijkhoff  

IKC De Zevensprong: Sofie Maas 

Wijk: Theo Stroosnijder, Marijn Kastelijn, Josette Janssen, en (later aangeschoven) Jan 

Verbeek 

 

WG geeft aan graag afspraken te willen maken over de volgende nog openstaande punten: 

1. Hekwerk rondom de school 

2. Locatie van de toegangspoorten tot de school 

3. Parkeren door personeel en ouders; brengen en halen van leerlingen 

4. Gebruik Speelheidepark door de school 

5. Geluidsuitstraling tijdens speelkwartier en van de glijbaan 

6. Geluidsproductie luchtbehandelingskasten en warmtepompen 

Deze afspraken worden daar waar nodig ook opgenomen in het convenant.  

Er wordt een tekening getoond van de school en de omliggende omgeving. Aan de hand van 

de tekening wordt bovenstaande besproken. 

 

1. Hekwerk rondom de school 

Er komt een bestendige afscheiding. Waarschijnlijk wordt dit een beukenhaag. Ook 

zou sprake zijn van een wilgentenen afscheiding. Dat laatste materiaal wordt 

gebruikt voor de afscheiding die nodig is op het schoolplein zelf voor de kinderen van 

Korein.  

Hoewel er iets van een hekwerk lijkt te zijn getekend aan de achterkant van de 

school (daar waar de nieuwbouw zal zijn), is onduidelijk wat voor soort hekwerk dat 

zal zijn. Geert Driessens zal nog terugkoppelen aan de werkgroep welk materiaal hier 

zal worden gebruikt. Uiteraard komt ook hier een bestendige afscheiding. 

Het schoolplein zal afgesloten zijn buiten de schooltijden en openingstijden van 

Korein. Hierdoor kan er bij oneigenlijk gebruik van het schoolplein ook worden 

gehandhaafd.* 

2. Toegangspoorten naar de school  

Op de tekening zijn de toegangspoorten ingetekend. Naast de al bestaande 

toegangspoorten (de hoofdpoort aan de Zevensprong, de poort aan de Haktol en de 

al bestaande poort aan de achterkant t.o. de zweef) komen er nog twee 

toegangspoorten voor met name degenen die met de fiets komen, bij het fietspad 

aan het Haasje Over, één vooraan aan het fietspad bij de gymzaal en één aan het 

uiteinde aan de achterkant van het schoolplein richting voetbalveldje. Er komt géén 

toegangspoort tegenover de ingang van de nieuwbouw; er is dus geen directe 

toegang van daaruit naar het Speelheidepark c.q. het voetbalveldje. 



3. Parkeerbeleid/brengen en halen 

Vanwege de ruimere openingstijden van het kindcentrum zijn de breng- en 

haalmomenten meer, maar mogelijk ook meer verspreid. Eerder is al besloten om de 

parkeerkoffer te versmallen zodat die ook meer ‘kiss & ride’ in de hand werkt. 

Personeel van de school gaat zoveel mogelijk parkeren aan de Springtouw, of komt 

idealiter op de fiets.  

Op het op een juiste manier parkeren tijdens breng- en haalmomenten zal mogelijk 

moeten worden gehandhaafd door boa. Ook de wijkcoördinator kan hierin een rol 

spelen. Afgesproken wordt om de situatie een half jaar na de ingebruikname van de 

locatie te evalueren.  Ook wordt e.e.a. in het convenant opgenomen.  

Wellicht dat er ook lering is te trekken uit de situatie die voor schooljaar 2023/2024 

voor de Burg. Notermansstraat geldt.  

4. Gebruik Speelheidepark door de school 

Eerder is door Sofie Maas al aangegeven dat het spelen met name op het schoolplein 

zal plaatsvinden en dat gymlessen in de gymzaal zullen zijn. Natuurlijk gaan de 

leerlingen ook het Speelheidepark gebruiken. Door het groter aantal kinderen zal er 

wel een toename zijn van speelmomenten, aangezien het de bedoeling is dat de 

leerlingen, vanwege de grootte van de groep, op twee verschillende tijdstippen 

speelkwartier zullen hebben. 

5. Geluidsnorm spelende kinderen en glijbaan 

Er is een forse toename van het aantal kinderen op IKC De Zevensprong. Dat 

betekent dat er sowieso meer geluid geproduceerd gaat worden. Een adviesbureau 

gaat berekenen of dit binnen de grenswaarde valt. Zo niet, dan worden er 

maatregelen getroffen. Sofie Maas geeft aan dat door het gebruik van natuurlijke 

materialen op het schoolplein (en door minder steen), en door de natuurlijke haag 

die als hekwerk om de school komt, er wordt verwacht dat het geluid wordt 

gedempt. 

Geert Driessens geeft aan dat de geluidsmeting aan de vergunning vast zal komen te 

zitten. Iets wat niet hoeft, maar tóch wordt gedaan. Ook het gebruik van de glijbaan 

door de leerlingen wordt meegenomen in de geluidsmeting.  

Afgesproken wordt om de situatie een half jaar na de ingebruikname van de locatie 

te evalueren.  Ook wordt e.e.a. in het convenant opgenomen. 

6. Warmtepompen e.d. 

De pompen worden verspreid over de vernieuwbouw geplaatst en voldoen uiteraard 

aan de normen. Verder komen er dempers op het dak, wordt gedimensioneerd en 

komt er een kast om de pompen. Een bureau berekent de geluidsnorm. 

 

 

Verder wordt gesproken over de bouwplaatsinrichting; Er komt een ketenpark op het 

schoolplein. Voor zover mogelijk zal rekening worden gehouden met vrij zicht, licht en 

ruimte voor de huiseigenaren die recht tegenover de school wonen. 

Vleermuizen: die zitten er. Zitten ze er nog als de bouw begint, dan wordt het 

vleermuizenprotocol in acht genomen.  Dat komt erop neer dat er bv. schotten worden 

weggehaald, vleermuizen naar het schijnt dan vanzelf verdwijnen en men verder kan gaan 

met de bouw. Er zou dan voldoende zijn gedaan. 

Geert Driessens had gehoopt het convenant al in conceptvorm klaar te hebben, maar dat 

is er vanwege drukte nog niet van gekomen. Nu is afgesproken dat dat de volgende 



bijeenkomst tussen gemeente en werkgroep wel zal zijn en wel vóór de informatieavond die 

voor de wijk wordt georganiseerd. Deze informatieavond zal voor 27 juli moeten 

plaatsvinden. Het convenant kan dan ook worden gedeeld met de wijk. 

De gemeente geeft aan dat er gedurende de bouw (maar meer naar het einde ervan) ook 

een keer een kijkmoment komt zodat de wijk een kijkje kan nemen op de bouw.  

 

De werkgroep zal actief blijven totdat de evaluatiemomenten zoals hierboven benoemd, zijn 

afgerond. 

 

 

• Tijdens de bijeenkomst viel het de werkgroep op dat er bosjes van het Speelheidepark 

waren ingetekend binnen het hekwerk van de school. Maar de situatie was niet bij 

iedereen bekend. De werkgroep is daarna ter plekke gaan kijken. Ook de inkeping in 

het hekwerk bij het voetbalveld nu, en het op de tekening ingetekende rechte hekwerk 

roept nog vragen op. Hiervoor zijn per e-mail op 6 juni jl. nog vragen gesteld aan Geert 

Driessens. 

 

 

 


